
Edukacijos 
ir ekskursijos

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Edukacijos ir ekskursijos

Jeigu norite pamatyti ir

geriau susipažinti 

su biblioteka, galite dalyvauti:

	 •	ekskursijoje.

		  Per ekskursiją galėsite  

		  pamatyti biblioteką ir išgirsti pasakojimų

		  apie biblioteką.

	 •	edukacijoje.

	 Edukacija yra renginys,

	 kuriame išmoksite

	 ką nors naujo.

Jeigu norite dalyvauti

ekskursijoje arba edukacijoje,

Jums reikia užsiregistruoti.

Ekskursijos ir edukacijos organizuojamos tiktai grupėms.

Užsiregistruoti galite:

	 •	telefonu. 

Mūsų telefono numeris yra

(0 5) 239 8561.

	 •	elektroniniu paštu.

Mūsų elektroninis paštas yra

grupems@lnb.lt

mailto:grupems@lnb.lt


Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Vaikų ir jaunimo literatūros departamento 

		  Aptarnavimo skyriaus darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Aurelijus Krupavičius

	 •	koordinavo Viktorija Pilibaitienė3 puslapis iš 3


